
 

Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
Zápis č. 8/2015 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 5. 9. 2015 

 
 

Přítomni: př. Vaněk, Jezdinská, Gojdášová, Jaroš, Bartůněk, Musil, Červeňák,  
Omluveni: př. Vysoudilová, Jirsa 
  
                                         
Výborovou schůzi řídil předseda ZO př. Vaněk 
 
Na jednání výboru ZO se dostavil př. Winkler z osady A2 – p. č. 166, který má na 
starosti vyúčtování elektriky zahrádkářů, kteří jsou připojeni na el. sloupek u p. č. 
166. Upozornil na rozdíly mezi hlavním elektroměrem ve sloupku a součtem na 
podružných elektroměrech. Žádá zjistit, zda chata na p. č. 195 je legálně připojena 
k odběru elektriky.  Po projednání předseda ZO př. Vaněk uvedl, že záležitost bude 
dána do pořádku – bude jednáno s revizním technikem i se zahrádkáři, kteří jsou na 
tento el. sloupek napojeni. Je třeba vyčíslit, k jakým ztrátám došlo. 
 
V souvislosti s tímto případem výbor ZO rozhodl provést následně kontroly připojení 
elektriky do společného systému v naší zahrádkářské kolonii. 
 
Dále se na jednání výboru ZO dostavil př. Borovski – pač. 9/A1, který zahrádku 
neudržuje a uvedl, že zahrádku bude prodávat. 
 
 
Výborem ZO projednány tyto záležitosti: 
 

- výbor ZO, bere na vědomí informaci předsedy př. Vaňka o dalším jednání 
na MěÚ Trutnov, týkající se určení věcného břemene k výtlačnému potrubí 
k čerpací stanici do zahrádkářské osady, které vede přes některé 
soukromé pozemky s tím, že MěÚ Trutnov podá informaci o výsledku 
jednání s majitelem pozemku, nebo případně MěÚ Trutnov pozemek 
odkoupí.  
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy př. Vaňka o jednání Územní 
rady ČZS  

 
- vzhledem k ukončení funkce předsedy osady A2 a místopředsedy výboru 

ZO (pracovní důvody) se dostaví na příští schůzi výboru ZO př. Jelínek – p. 
č 141, 142 k projednání možnosti plnit funkci předsedy osady A2 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Jaroše o moštování ovoce – bylo 

zpracováno 1 536 kg ovoce. Na lis na ovoce bude dána elektrická uzávěra. 
Př. Jaroš dále informoval o plánované úpravě panelové cesty a o 
multikáře, která bude dána na STK 

 



 
 
 
- voda v zahrádkářské kolonii bude uzavřena maximálně 31. 10. 2015 
 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Gojdášové, že se ruší povolení 

stání osobního automobilu na p. č. 2494/A1 – př. Večeřová Marlen 
 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Gojdášové, týkající elektriky na 

osadě A1, kde jsou zahrádkáři, kteří elektřinu používají – jsou na ni 
připojeni a dosud nezaplatili za užívání elektřiny poplatky  

 
- výbor ZO souhlasí s přijetím nového člena:  Linhart Jaroslav -   p. č. 281/C, 

Citová Marcela – p. č. 226/B a Kovaříková Dagmar – p. č. 217/B 
 

- výbor ZO povoluje stání vozidla na p. č. 30/A1 – Vyskočil Michal, 72/A1 – 
Hána Tomáš, 113/A2 – Christovská Milena, 167/A2 – Bryknar Jan a 198/B 
– Holenda Václav 

 
 
 
 
 
Příští schůze výboru se bude konat dne 3. 11. 2015 od 17.00 hodin v ubytovně 
Úsvit.  
 
 
 
 
 
                                                                                            Josef V a n ě k    v. r. 
                                                                                              předseda ZO ČZS 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Miroslava Jezdinská 
 
 
 
 
 


